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Besvarelse af spørgsmål nr. 150 (Alm. del) fra Folketingets Social- og 

Ældreudvalg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 150 (Alm. del), som Folketin-

gets Social- og Ældreudvalg har stillet til justitsministeren den 11. januar 

2022. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL). 

 

 

 

Nick Hækkerup 

/ 

Thomas Jørn Rasmussen 
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Offentligt
SOU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 150
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 Side 2/2 

Spørgsmål nr. 150 (Alm. del) fra Folketingets Social- og Ældreudvalg: 

 

”Vil justitsministeren redegøre for, hvor mange af ofrene for 

partnerdrab i årene 2016-2021, der forud for drabet var i kontakt 

med politiet?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

opgørelse fra Rigsadvokaten over antallet af afgjorte drabssager i årene 

2016 til 2021, hvor forurettede har været udsat for partnerdrab, som er blevet 

videresendt til Rigspolitiet med henblik på en udtalelse. Rigspolitiet har på 

baggrund af anmodningen oplyst, at en besvarelse af spørgsmålet vil kræve 

en manuel gennemgang af de sager, der er registeret på hver af personerne i 

politiets systemer.  

 

Justitsministeriet har anmodet Rigspolitiet om at foretage en manuel gen-

nemgang af sagerne med henblik på at få afdækket, hvor mange af ofrene 

for partnerdrab i årene 2016-2021, der forud for drabet var i kontakt med 

politiet. 

 

Justitsministeriet vil vende tilbage til Social- og Ældreudvalget, når resulta-

tet af den manuelle gennemgang foreligger.   
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